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Vragen Commissie Ruimte 15 oktober 2021 Antwoorden 

Vragen (aanvullend) Marion Lippens-De Reu (PvdA) n.a.v. brief Dierenbescherming van 
25 juni 2021 m.b.t. vossenbescherming in Zeeland 

Agendapunt: 8 Rood = politieke vraag. Deze vraag zal mondeling door gedeputeerde 
worden beantwoord. 

 Bent U het met mij eens dat wildbeheer een uiterst nauwkeurige bezigheid is en 
serieus uitgevoerd dient te worden? 

 Bent U het met mij eens dat de jacht enkel een middel is en geen doel op zich 
mag zijn? 

In de beantwoording van de vragen zie ik enkel kwartaalcijfers en deze zijn zelfs niet 
definitief. 

 Wat is de reden dat er enkel kwartaalcijfers kunnen worden aangegeven? In uw vorige vragen heeft u gevraagd naar de exacte afschotcijfers van 
dat moment. U heeft de cijfers van het afschot van 1 januari 2021 tot en 
met 25 september 2021 gehad. Hierbij is aangegeven dat dit voorlopige 
cijfers zijn, omdat de jagers tot een maand na afloop van een kwartaal 
nog afschot in het systeem kunnen zetten. Het zijn dus geen 
kwartaalcijfers, maar voorlopige cijfers tot en met 25 september 2021. 

 Hoe weet een FBE nu wat het afschot is bij andere eenheden die in een zelfde 
weekend/ week jagen? 

De FBE krijgt achteraf inzicht in het afschot dat jachtaktehouders 
uitvoeren, via het registratiesysteem FRS. De FBE heeft heel Zeeland als 
werkgebied en maakt hiervoor op hoofdlijnen faunabeheerplannen. De 
uitvoering hiervan geschied door wildbeheereenheden, die elk hun eigen 
werkgebied hebben. Ze zitten elkaar dus niet in de weg, maar dragen 
allemaal bij aan een stuk van de uitvoering van een faunabeheerplan. 
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 Wordt het wenselijk gevonden dat afstemming meer actueel is zeker gezien er de 
mogelijkheid voor is? 

Afstemming vindt altijd voorafgaand aan de uitvoering plaats: door het 
opstellen van faunabeheerplannen en jaarlijkse werkplannen, en door 
overleg binnen de FBE en de regionale wildbeheereenheden. Registratie 
van afschot is altijd achteraf, en levert informatie voor toekomstig 
wildbeheer. Het voordeel van een directe registratie in het veld is wel dat 
gegevens minder snel verloren gaan, en completer zullen zijn. 

In een overleg in 2020 is er gesproken over een jacht app die ingesteld zou worden zodat 
er meer real time zicht en controle zou zijn wat de 13 FBE doen. 

 Hoe is het met de App, wordt deze gebruikt? Zo ja, sinds wanneer? Wat zijn de 
ervaringen? 

 Zo nee, wat is er de reden van dat een hulpmiddel als deze niet opgepakt is? 

Hier bestaat geen zelfstandige app voor, maar wel een mobiele website 
van het registratiesysteem FRS, die via de webbrowser op de telefoon 
gebruikt kan worden. Deze wordt sinds december 2020 gebruikt, door 
steeds meer jagers. De gebruikservaringen zijn positief. Echter de 
mobiele website wordt niet door iedereen gebruikt. Sommige mensen 
geven de voorkeur aan het werken op de oude wijze, via papieren 
formulieren of de computer. Niet iedereen is digitaal even handig, met 
name oudere jagers. 

 Wordt dit alsnog gedaan en/ of op aangedrongen door de provincie? 
Zo ja, kunt U dit toelichten? Zo nee, wat is de reden en ook graag een toelichting. 

De mobiele website draagt bij aan een snellere registratie. Dat heeft als 
voordeel dat gegevens minder snel verloren raken. Tegelijk zien we ook 
het nut in van de oude registratiemethode. Jagers die minder goed 
overweg kunnen met ICT (met name oudere jagers) kunnen zo hun 
afschot ook blijven registreren. 
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Daar komt bij dat op grond van de Wet natuurbescherming de 
jachtaktehouders en de Faunabeheereenheid primair verantwoordelijk zijn 
voor een goede (dat wil zeggen, complete) registratie. De 
Omgevingsverordening Zeeland stelt (voor vrijgestelde activiteiten) de 
aanvullende eis dat rapportage aan de Faunabeheereenheid elk kwartaal 
plaatsvindt. 
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